
Kaupunginvaltuusto § 81 10.09.2018
Kaupunginhallitus § 313 17.09.2018

Valtuutettu Harri Palomäen ym. valtuustoaloite hirsirakentamisen
käyttömahdollisuuksien selvittämisestä uudis- ja
täydennysrakentamisessa

615/00.07.01/2018

Kaupunginvaltuusto 10.09.2018 § 81

Valtuutettu Harri Palomäki luki ja jätti valtuuston kokouksessa seuraavan
15 val tuu te tun allekirjoittaman aloitekirjelmän:

"Me allekirjoittaneet valtuutetut esitämme, että Naantalin päi-
vä ko ti- ja kouluverkon uudistuessa kaupunki selvittää hir si ra-
ken ta mi sen mahdollisuudet uudis- ja täy den nys ra ken ta mi ses-
sa.

Hirsirakentamisen etuina ovat puhdas sisäilma ja hyvät akus-
ti set ominaisuudet. Viime vuosina hirsikouluja on rakennettu
esi mer kik si Vehmaalle, Pudasjärvelle ja lisalmeen. Nämä
kun nat ovat saaneet runsaasti myönteistä huomiota me dias sa
jopa Suomen ulkopuolella.

Hirsirakentamisella saadaan laadukkaita, pitkän elinkaaren
kou lu ja ja päiväkoteja. Naantalilla on tämän myötä mah dol li-
suus profiloitua lapsiystävällisenä kaupunkina, jonka kou luis-
sa on hyvä sisäilma."

KAUPUNGINVALTUUSTO:

Valtuustoaloite merkittiin vastaanotetuksi.
Kaupunginhallitus 17.09.2018 § 313

KAUPUNGINJOHTAJA:

Kaupunginhallitus lähettää valtuustoaloitteen tekniselle lau ta-
kun nal le ja koulutuslautakunnalle valmisteltavaksi sekä mah-
dol li sia toimenpiteitä varten.

KAUPUNGINHALLITUS:

Kaupunginjohtajan ehdotus hyväksyttiin.


